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, • . .... • ? nazlsteDe,tnaSJerer. ,. 
- For første gang siden 
.andre verdenskrig, 
~asjerer nazister i gate
ile. Jeg var på Gjøvik 
"en natta. Det var 
uhyggelig. Hva gjør vi 
114? Den unge jenta og 
IUltirasisten fra Gjøvik 
svarte sjøl: Neste gang 
er vi mange, mange Oer 
enn dem ... 

AV 
AUD JØRAN KALFOSS 

liun fikk støtte fra paneldeltaker· 
ne på det åpne møtet om rasisme 
som ble holdt i Hamar onsdag 
kveld. Hun fikk også støtte fra de 
alIer fleste i den fullsatte salen. 
Mer enn 100 mennesker hadde 
møtt opp og det var flere enn det 
var piass til. 

- Jeg har tro på full mobilise
ring. Dette er et nasjonalt pro· 
blem. Det er massene av folk som 
må . slå ned nazi·svineriet, sa 
paneldeltaker Magnar Sortåsløk
ken (SV). 

Han innrømmet at det hadde 
vært uenighet i SVs stortingsgrup
pe før Myrdals siste opptreden i 
Oslo. Sortåsløkken støttet de 
antirasistiske organisasjonene 
som. mobliserte ti-tusen mennes
ker mot Myrdal og ny-nazistene i 
Oslo. 

Frankrike 
- Når nazistene opptrer i gatene, 
så er det deres måte å bygge seg 
opp på. De viser seg sterke, vol
delige og uimottagelige. Vold og . 
trakassering er en del av deres 
organisasjonsoppbygging. 

Skal vi svekke den organiserte 
nazismen, så må vi ikke la redse
len skremme oss bort. Når rasiste
ne masjerer, så må anti-rasistene 
moblisere. Vi må møte dem på 
gater og torg, sa Ingvild Aas som 
representerer AMOR (Aksjon 
Mot Organisert Rasisme). 

Aas viste til rasistenes organisa
sjoner i andre deler av Europa. I 
Frankrike finnes den største 
mengden organiserte rasister. De 
nærmer seg 20 prosent av stem
mene ved valg. 

- I Frankrike lot anti-rasister 
være å møte opp. Det kom ikke 
til konfrontasjoner. Og når mot
standen uteble, så følte de seg 
sterke, tøffe. I dag er det for farlig 
A møte dem, sa Aas. 

Konfrontasjon 
- Vi;nå ikke tro at dersom vi 

Elg drept 
vedEbru 
Ved 19-tiden onsdag kveld var 
det nok en elgkollisjon på riksveg 
25 ved Ebru. Elgen kom ut i 
vegen foran en lastebil og elgen 
ble ihjelkjørt på stedet. Det opp
sto ingen personskader i sammen
støtet. 

MASSE-MOBLlSERING: -Jeg tilhøne de som var uenig med Erik Solheim. Det var riktig å moblisere 10 ()()() mot-demonstranter da Arne 
Myrdal kom til Oslo, da Magnar Sondsløkken (i midten), til venstre Alfredo Samodio og til høyre Asbjørn Øyhovden. 

later som om de ikke er der, så 
forsvinner de. Det ville være 
dødsstøtet. for vår bevegelse. Det 
er skuffende når politikere opp
fordrer folk til å holde seg hjem
me, slik som Erik Solheim og 
Rune Gerhardsen gjorde i Oslo,: 
sa RVs partileder Axel Nærstad. 

Han ville i likhet med Magnar 
Sortåsløkken ha vide rammer for 
ytringsfriheten. . 

- Men mye av det svineriet 
som sendes ut fra nazistene har 
ikke noe med ytringsfrihet å gjø
re. Og åpen rasisme er forbudt 
etter norsk lov. Det rammes av 
det lovverket vi har, sa Nærstad .. 

- Nazistene flytter stadig gren
ser. Nå marsjerer de i gatene. Det 
ville vært utenkelig for få år tilba
ke. 

Dersom det masjerer 150 nazis
ter i Gjøvik kommende helg. Hva 
gjør vi da? Vi må også dislmtere 
hvor grensene skal gli. l gitte situ
asjoner må vi blokltkere dem, i 

andre situasjoner vise dem rygg 
- det kan bli nødvendig å kjepp-
jage dem, sa Invild Aas. ' 

Hun møtte motstand i salen:
Gjøvik og Brumunddal vil ordne 
opp sjøl. Om ny-nazistene plan
legger: !Iksjon .j Gjøvik, så bør 
Gjøvik-ungdom.!nen. møle dem. 
Blitzerqe bør holde seg hjemme. 
De har krenket Brumunddal. 

- Når 150 nazister masjerer i 
Gjøvik, så er det el nasjonalt pro
blem. Det angår også meg. Det vil 
merkes på asylmottak i Oslo. Det 
vil merkes" av· ,innvandrere i 
Hamar og på J'lverum. Det ~r 
ikke et problem vi kan overlate til 
antirasister i Gjøvik å' løse, sa 
Ingvild Aas. " 

- Jeg har tro på full moblise
ring i en fredelig markering. Det 
er ikke så farlig hvem som deltar, 
bare vi er mange. 

Men jeg tror det er vesentlig at 
lokale anti-rasister organiserer 
mot-kampen. Det er de som kjen-

Løten om.-rioriterer 
fra veg til undergang 
Mot de fire stemmene til SV vedtok Løten kommunestyre onsdag 
å be vegvesenet om å omprioritere slik at undergangen sør for 
Løten sentrum blir utvidet før omlegging av fylkesvegen mellom 
riksveg 25 ved kirka til riksveg 211 i Veenskrysset. 

For seks år siden vedtok Løten kommunestyre den motsatte 
omprioritering, fra undergang til fylkesvegen med gang/sykkelveg. 
Hovedmotivet var den store trafikken fra Brenneriroa/Slettmoen 
til Løten sentrum blant annet av skolebarn. Stein Nordvi (SV) ville 
holde fast ved denne vurderingen og foreslo denne prioriteringen 
opprettholdt, mens representantene for de andre partIene altså nå 
fant forholdene i undergangen m~r prekære. 

Både hensynet til økt trafikk, med de farene dette fører med seg 
i undergangen, turbusser og store lastebiler som må kjøre omve
ger, og målsettingen Om å bygge ut sentrumsfunksjonen taler for 
en slik omprioritering, mente ordføreren. 

VOLD: - Vold og trakassering er 
en del av nazistenes organisasjons-' 
oppbygging. Vi må møte dem og 
vise at vi er mange, sa Ingvild Aas, 

ner forholdene best. Men selvføl
gelig skal vi alle delta, sa Magnar 
Sortåsløkken. 

Politiets rolle 
til Stortinget 
SVs Magnar Sortåsløkken er 
misfornøyd med politiets 
arbeid når kjente ny-nazister 
blir anmeldt. På spørsmål fra 
journalisten i· panelet, love r 
han nå å ta dette opp i 'Stor
tinget. 
- De som utøver vold Ola 
anmeldes, etterforskes og 
straffes. Når politiet ikke bru
ker tilstrekkelig med ressurser 
på etterforskning av ny-nazi.
ter, så har det med pm,rite
ring å gjøre, sa Sortåsløkken. 

Han vil reise en deball 0I11 

bruken av rasisme-paragra· 
fen) som i dag er en -«S()VCll 

de» lov. Sortåsløkken lovte" 
ta saken opp i stortinget. 

Uenighet om lønn 
til Løten-sjefene 
Løten kommunestyre vedtok med 20 mot fire stemmer å ihevc 
etatsjefenes lønn med ett lønnstrinn, som en følge av tidligere' brT' 
justering av lønn til rådmannen. Fire av Senterpartiets fem SU'mk 
imot og hevdet at det må være en strategisk bommert å heve I"nna 
like før en ny forhandling. 

Svein Erik Opsahl (Sp) mente at en for det første ikke hildel, 
råd til en lønnsforhøyelse utenom den fastsatte ramma, tidspunk 
tet var reil valgt, og det ville føre med seg uheldige konsekven" I 
for de øvrige 430 ansatte i kommunen. 

Ordfører Even 0stlund, som fikk stølte av Jon Karlsen (~\; 
hevdet at forslaget har en forhistorie, oppjusteringen av rådmullIh 
lønna. Statens heving av skolesjeflønna er:også et viktig arguroeIll 
og 0stlund hevdet at arbeidtagerorganisasjonene er innfor.l" li 
med oppjusteringen. 
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